
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissie en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissie. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in 
de raadscommissie besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door de burgemeester, 
de griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

‘Niets doen is geen optie’

Gemeenteraad werkt aan visie 
compact en aantrekkelijk centrum

Op dit moment voert de 
gemeenteraad gesprekken 
met inwoners, ondernemers 
en andere betrokkenen 
over de inrichting van 
het centrum van Lisse. 
De komende maanden 
wil de raad de visie op 
het centrum afronden. 
Op deze raadspagina 
vertellen Vincent Scheurwater (SGP-
CU) en Gabriella Eekhout (D66) over dit 
initiatief.

Wat is er aan de hand in het centrum van 
Lisse?
Eekhout: “We willen graag dat het 
centrum van Lisse aantrekkelijk blijft en 
toekomstbestendig is. Daarbij hebben we 
te maken met een aantal uitdagingen: 
mensen kopen meer online, dus het aantal 
fysieke winkels daalt. Daarnaast speelt de 
vergrijzing een rol, evenals de opkomst 
van aantrekkelijke centra in omliggende 
dorpen.”

Scheurwater: “Niets doen is geen optie. 
Je ziet dat er gaten vallen in ons centrum. 
Daar bedoel ik mee dat er winkels dichtgaan 
en er dus steeds minder sprake is van een 
aaneengesloten winkelgebied. Dat kunnen 
we veranderen.” 

Wat is daarvoor nodig?
Scheurwater: “Draagvlak. Dat is het 

allerbelangrijkste. Als gemeenteraad 
willen we komen tot een visie voor het 
centrum, die breed gedragen wordt door de 
lokale ondernemers, de eigenaren van de 
panden en de inwoners. Daarom zou ik alle 
ondernemers, bewoners en eigenaren in 
het centrum ook met klem op willen roepen 
om mee te praten over deze visie. Dat kan 
op verschillende manieren, bijvoorbeeld bij 
de bijeenkomsten die over dit onderwerp 
georganiseerd zullen worden.”

Eekhout: “Als gemeente kunnen we dit echt 
niet alleen. We kunnen vooral faciliteren en 
ondernemers ondersteunen, bijvoorbeeld 
bij het aanvragen van vergunningen. Maar 
vergeet ook de inwoners niet. Ook zij 
krijgen te maken met veranderingen. Op 
de spreekuren tot nu toe horen we steeds 
positieve reacties, maar het zou geweldig 
zijn als veel meer mensen met ons mee 
zouden denken.” 

Welke mogelijkheden zijn er voor het 
centrum?
Eekhout: “Een onderzoeksbureau heeft 
een aantal scenario’s uitgewerkt voor de 
toekomst van het Lissese centrum en onder 
andere bekeken hoeveel winkeloppervlakte 
er beschikbaar moet zijn. Onze conclusie 
daaruit is eigenlijk dat we de voorkeur 
hebben voor een compact centrum met een 
logische looproute van het Vierkant naar 
de Kanaalstraat, met een aantrekkelijke mix 
aan winkels en ook horeca.”

Scheurwater: “Wat je wilt is een compact, 
levendig en goed gevuld dorpscentrum, 
waar het goed toeven is. Want het centrum 
is het kloppende dorpshart en dat willen we 
behouden. Goed om te bedenken dat we niet 
alleen nadenken over de toekomst van het 
centrum. Ook de mobiliteitsvisie is hiermee 
verbonden, en het parkeerbeleid en er moet 
aandacht zijn voor groen in het centrum. Er 
komt dus heel veel samen.”

Op welke termijn moet dit gebeuren?
Scheurwater: “De komende maanden 
willen we als gemeente de visie uitwerken. 
Daarmee geven we ook duidelijkheid 
aan ondernemers en inwoners over de 
richting die we met het centrum op willen. 
Vervolgens heb je elementen uit die visie 
die op redelijk korte termijn te realiseren 
zijn, bijvoorbeeld als winkeliers snel kunnen 
verhuizen naar gelijkwaardige panden die nu 
leeg staan. Natuurlijk zijn er ook dingen die 
wat langer zullen duren, bijvoorbeeld als we 
praten over de rol van de bibliotheek.”

Eekhout: “Ik denk dat de mensen zich in 
moeten stellen op een looptijd van vijf tot 
tien jaar. Overigens, als we het hebben over 
het verhuizen van winkeliers, vind ik het 
belangrijk om te benoemen dat dit altijd op 
basis van vrijwilligheid zal gaan gebeuren. 
Daarom is de huidige fase ook zo belangrijk, 
dat we er met alle partijen aan werken 
om een plan te maken dat echt heel breed 
gedragen is.” 

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Agenda
• Raadscommissie, woensdag 17 april
• Raadscommissie uitloop, 

donderdag 18 april
• Fractieberaden, maandag 22 april
• Raadsvergadering, donderdag  

25 april

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Vraag van Jeanette Loos 
(CDA)
“De bouwlocaties in Lisse 
raken uitgeput. Moet 

tweedelijnsbebouwing (waarbij de woning 
niet aan de straat, maar achter een pand 
ligt) in Lisse mogelijk worden?”

Antwoord van Rob 
Veldhoven (Nieuw Lisse)
“Nieuw Lisse heeft dit 
voorbeeld ook genoemd 
bij de vorming van het 

Raadsakkoord, als mogelijkheid om buiten 
de kaders (out of the box) te denken. 
Er liggen best veel mogelijkheden om 
in de tweede lijn te bouwen in onze 
gemeente. 

Echter, er moet wel gewogen worden 
waar we de ambtelijke capaciteit op 
inzetten. Die is namelijk niet onuitputtelijk. 
Zetten wij die in voor een project waar 
bijvoorbeeld tientallen woningen komen 
of zetten wij die in op enkelvoudige 
projecten. Dat is de afweging.”

Estafettevraag


